



COMMISSION SCOLAIRE SIR-WILFRID-LAURIER  
SIR WILFRID LAURIER SCHOOL BOARD

UNE  
ÉDUCATION  
EN ANGLAIS,  
UN AVENIR  
BILINGUE

AN ENGLISH  
EDUCATION,  
A BILINGUAL  
FUTURE

[swlauriersb.qc.ca](http://swlauriersb.qc.ca)

# MEMO

To / Destinataires : All parents of Laval Grade 6 Students

Subject / Sujet : 2015-2016 Course Selection Form /Formulaire de choix de cours 2015-2016

Date: 2015-01-23

---

As you know, today, January 23, your child will receive a 2015-2016 Re-registration Form. Attached to this form, you will have to complete the 2015 - 2016 Course Selection Form for your child's entry into Secondary 1.

In order to help you complete the Course Selection Form, you will receive an information package detailing the different programs offered in Secondary 1 at the Laval Junior School. Also, please find below the link to an explanatory video with step by step instructions:

<http://youtu.be/93r97B9QpX4>

Should you require any additional information, please note that you may contact Ms. Despina Mardas at 450 621-5600 ext. 1425.

-----

Comme vous le savez, aujourd'hui, le 23 janvier, votre enfant recevra un formulaire de réinscription pour l'année scolaire 2015-2016. Un formulaire de choix de cours 2015-2016 pour l'entrée de votre enfant en 1<sup>re</sup> secondaire sera annexé à ce formulaire.

Pour vous aider à remplir le formulaire de choix de cours, vous recevrez un document d'information dans lequel les différents programmes qui seront offerts à l'école secondaire de 1<sup>er</sup> cycle de Laval sont décrits. De plus, vous trouverez ci-dessous un lien vers une vidéo explicative qui vous fournit des instructions étape par étape :

<http://youtu.be/93r97B9QpX4>

Pour toute information complémentaire, n'hésitez pas à communiquer avec M<sup>me</sup> Despina Mardas au 450 621-5600, poste 1425.

